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هفته نامه

اتفاق هفته
بدون شــک می توان مهمترین اتفاق این هفته 
ورزش را صحبت های عجیب مدیران استقلال در 
برنامه نود دانست. این برنامه که تا ساعت 3 بامداد 
خیلی از علاقه مندان به فوتبال را بیدار نگه داشت، 
باعث شد تا مردم شاهد یک نمایش رسوایی باشند. 
این که مدیران و مربیان استقلال علیه یکدیگر در 
یک برنامه زنده افشاگری می کردند و تقصیر ناکامی 
را گردن یکدیگر می انداختنــد، بازتاب زیادی در 
جامعه داشت. درنهایت هم این اتفاقات نتوانست 
کمکی به اســتقلال کند و اهالی ورزش نسبت به 

رفتار مدیران استقلال ابراز گلایه کردند.

طنز هفته
علیرضا علیفر در سال های 
اخیــر بــا گزارش هــای 
بعضا عجیــب خود توجه 
علاقه مندان به فوتبال را به 
خود جلب کرده است. این 
گزارشگر فوتبال که خودش را 
مربی بادانشی در فوتبال می داند، در جریان گزارش 
بازی پرســپولیس و پیکان که با نخستین باخت 
فصل سرخپوشان همراه شد، به برانکو ایراد فنی 
گرفت. علیفر که با انتقادات زیادی از سوی هواداران 
سرخپوش مواجه شــده بود، در مصاحبه ای اعلام 
کرد به درستی ایرادات سرمربی پرسپولیس را گفته 

و نباید تقصیر باخت این تیم را گردن او بیندازند.

لایک هفته
برآورده شــدن آرزوی دیرینه والیبــال ایران در 
جام قهرمانان بــزرگ جهان باعث شــد تا لایک 
هفته به کولاکوویچ و شــاگردانش اختصاص یابد. 
تیم ملی والیبال کشورمان در جریان این رقابت ها با 
شکست دادن تیم های بزرگی همچون فرانسه، ایتالیا 
و آمریکا برای نخستین بار روی سکوی جهانی رفتند. 
آنها پایین تر از برزیل و ایتالیا روی سکوی نخست این 
مسابقات ایستادند و باعث شدند تا بار دیگر نگاه ها 
به سوی این رشته جلب شود. سرمربی مونته نگرویی 
تیم ملی هم در آخرین گام از بازی های ملی در  سال 

2017 توانست نمره قبولی بگیرد.

چهره هفته 
در رقابت هــای تیراندازی 
با کمــان قهرمانی جهان 
که در پکــن چین برگزار 
شــد، در بخــش ریکرو 
انفرادی زنان، زهرا نعمتی 
دارنده مدال طلای بازی های 
پارالمپیک ریو موفق به کسب مدال طلای قهرمانی 
جهان شد. این بانوی کماندار که در سال های اخیر 
موفقیت های چشمگیری کســب کرده، بار دیگر 
توانست توانایی خود را ثابت کند. نعمتی در مسابقه 
فینال برابر کمانــداری از ترکیه به میدان رفت و با 
نتیجه 6 بر 2 این کماندار را شکست داد و موفق به 
کسب مدال طلای ریکرو انفرادی زنان شد. او که 
 سال گذشــته پرچمدار کاروان ایران در بازی های 
المپیــک بود، بار دیگر نشــان داد کــه در بخش 
معلولان حرف اول را می زند و به یک افتخار بزرگ 

دست یافت که ستایش رسانه ها را در پی داشت. 

ورزش جهان

افزایش محرومیت قهرمان قاتل پارالمپیک| 
اســکار پیســتوریوس، قهرمان دوی پارالمپیک از 
آفریقای جنوبــی که در  ســال 2013 نامزد خود را 
به قتل رسانده است، به 6 ســال زندان محکوم شد. 
دادســتان های پرونده این دونده به کم بودن میزان 
حکم او اعتراض کردند. قرار اســت در ماه نوامبر به 
این شکایت رسیدگی شود. احتمال دارد مدت زمان 

زندان پیستوریوس افزایش یابد.
توســط  اســپانیایی  زبان  یادگیــری 
لواندوفسکی|  نشــریه »بیلد« آلمان گزارش داد 
لواندوفســکی که به روزهای اوج خود بازگشــته و 
بازی های تاثیرگذاری را این روزها برای بایرن مونیخ 
انجام می دهد، درحال یادگیری زبان اسپانیایی آن هم 
به صورت فشرده است و این اشاره ای است به این که 
این مهاجم لهستانی در آینده ای نه چندان دور ممکن 

است به رئال  مادرید ملحق شود 
کشته شــدن کودک 9 ســاله در آکادمی 
یوونتوس| یک کودک 9ســاله به دلیل سقوط تیر 
دروازه در محل تمرینات آکادمی یوونتوس کشته شد. 
حادثه در یکی از سالن های ورزشی منطقه منهتن رخ 
داد. توماس چراز 9ساله روی تیر دروازه ای که به روی 
او افتاده بود، آویزان شده بود. پلیس آمریکا نیز پس از 
حضور در محل حادثه بیهوشی توماس و مصدومیت 
شدیدش از ناحیه سر را تأیید کرد. دروازه بان 9ساله 
سپس به بیمارســتان انتقال داده شد اما پزشکان 

نتوانستند زندگی او را نجات دهند.
تحقیق دوباره فیفا درباره چلســی|  طبق 
ادعای رســانه های بریتانیایی، قرار است فیفا برای 
سومین بار در 8 سال اخیر به بررسی نقض احتمالی 
قوانین این نهاد توسط باشگاه چلسی بپردازد. فیفا از 
این جهت قصد تحقیق درباره باشگاه چلسی را دارد 
که گفته می شود این باشــگاه لندنی قوانین فیفا را 
در جذب بازیکنان جوان )زیر 18ســال( نقض کرده 
است. پیشتر چلسی دوبار دیگر درباره جذب بازیکنان 
جوان در فیفا پرونده داشــته است. یک بار به خاطر 
جذب گائل کاکوتا و بار دیگر در مورد برتراند ترائوره. 
سخنگوی فیفا فعلا اعلام کرده است که تحقیقات 
ادامه دارد و این نهاد قرار نیست اظهارنظر دیگری در 

این باره ارایه کند. 

شهروند| شــاید پیش از این بارهــا اتفاق افتاده 
بود که بازیکنان ملی پوش فوتســال و فوتبال به طور 
همزمان در هر دو رشــته چه در بخش آقایان و چه 
بانوان فعالیت داشته باشند، اما این که یک ورزشکار 
بتواند در 2 رشــته مجزا که زیر نظر فدراسیون قرار 
دارند، حضور داشته باشــد، در نوع خودش پدیده ای 
محسوب می شود. بازیکن 23ساله تیم ملی والیبال که 
در روزهای آخر نتوانست نظر مربیان را برای حضور در 
رقابت های انتخابی قهرمانی جهان جلب کند، سابقه 
بازی در تیم ملی فوتبال را هم دارد. به همین بهانه با 
مریم یکتایی که توانسته با استفاده از توانایی هایش در 
2 رشته فوتبال و والیبال حضور موفقی داشته باشد،  
همکلام شدیم. در ادامه گفت وگوی »شهروند« با این 

پدیده ورزش بانوان را می خوانید: 
ابتدا از ماجرای خط خوردن شما از تیم ملی 

والیبال بانوان شروع کنیم.
من مدتی در اردوی تیم ملی حضور داشتم و از نظر 
خودم خوب کار کردم، اما ســلیقه مربی این طور بود 
که من در لیست نهایی نباشــم. چندین نفر در این 
مدت به اردوی تیم ملی آمدنــد و رفتند اما درنهایت 
اعلام رسمی هم درباره لیست تیم ملی بانوان صورت 

نگرفت.
از سوی کادرفنی تیم ملی اعلام شده بود که 
در این تیم جوانگرایی صورت گرفته و شاید 

خط خوردن شما با 23 سال سن عجیب بود.
من در چند ســال اخیر در اردوی تیم ملی دایما در 
رفت وآمد بودم. برخی از نفــرات قدیمی را به خاطر 
دلایلی که خودشان داشــتند،  کنار گذاشتند. با این 

حال، اختلاف سنی چندانی بین نفرات قبلی و جدید 
وجود نداشت. 

به چند ســال قبل برگردیم. شما در ابتدا از 
کدام رشته کارتان را آغاز کردید؟

من از بچگی در رشته فوتسال فعالیت داشتم. بعدا به 
اردوی تیم ملی نوجوانان و جوانان فوتبال دعوت شدم. 
والیبال را هــم از رده جوانان آغاز کردم؛ برخلاف نظر 
برخی که می گویند بازیکن یکی، دو ساله هستم. حتی 

در چند اعزام تیم های ملی نیز حضور داشتم. 
چطور تصمیم گرفتید که در 2 رشــته به 

صورت حرفه ای ادامه کار بدهید؟
من از نظر بدنی فیزیک مناســبی دارم چون دایما 
تمرینات بدنســازی را انجام می دهم. به هرحال، این 
توانایی را خدا بــه من داده و من هم از آن اســتفاده 
می کنم. حتی اگر در رشــته دیگری توانایی داشته 
باشم، فعالیتم را در آن رشته هم شروع می کنم. حتی 
اگر بدانم بازیگر خوبی هستم، شاید به سمت هنر هم 
بروم. متاسفانه این توانایی من با شائبه هایی هم همراه 
شد و برخی می گفتند با پارتی بازی به این جا رسیده ام، 
درحالی که اصلا در خانواده ما هیچ کس ورزشــکار 
نبوده و ارتباطی هم با مدیران و مسئولان فدراسیون 

ندارم. 
شاید تداخل بین برنامه های شما در فوتبال 
و والیبال باعث شده از فهرست تیم ملی خط 

بخورید؟
اصلا این طور نیســت. نمی خواهم از خودم تعریف 
کنم اما فکر می کنم عملکرد خوبی نسبت به خیلی 
از ملی پوشان داشتم. آقای شجاعی، مدیرفنی تیم ملی 

والیبال بانوان هم به من گفت که خواستی در 2 رشته 
موفق باشــی اما به هیچ کدام نرســیدی. من چنین 
اعتقادی ندارم چون به نظرم در هر دو رشــته هم به 

موفقیت رسیدم. 
در رده باشــگاهی در کدام رشته فعالیت 

می کنید؟
در تیم های باشگاهی هر دو رشته هم بازی می کنم. 
در سال های اخیر برای تیم شــهرم چون شهرداری 
ارومیه در والیبال بازی کردم و همزمان در تیم فوتبال 
شهرداری بم نیز فعالیت داشتم. اتفاقا مربیان هر دو 
تیم نیز از من رضایت داشــتند. وقتی در تیم والیبال 
شهرداری تبریز هم بودم، چنین شرایطی داشتم و در 
یک تیم باشگاهی فوتبال نیز بازی می کردم. هیچ وقت 
مخفیانه چنیــن کاری را انجام نــدادم و به مربیان 
شرایطم را توضیح دادم. آنها هم با توجه به توانایی من 
این موضوع را پذیرفته اند. البته اولویتم همیشه روی 

فوتبال بوده است.
هیچ وقت بــه خاطر این حجــم از فعالیت 

ورزشی خسته نشده اید؟
شــاید خیلی از مواقع از نظر بدنی در فشــار بودم 
و اذیت می شــدم اما خسته نشــدم. این که توانستم 
در هر دو رشته وارد تیم ملی شــوم، خودش نشان از 
توانایی های من دارد. پشت پرده هم چیزی نیست که 

بخواهند مرا حمایت کنند. 
برای لیگ فوتبال بانوان که از چند روز دیگر 

آغاز می شود، با تیمی به توافق رسیدید؟
هنوز با تیمی صحبــت نکردم. البتــه قصد دارم 
تمرکزم را بیشــتر روی لیگ فوتبال بگذارم، چون از 

نظر مالی هم شرایط بهتری در لیگ این رشته حاکم 
است. 12 تیم اســتارت زدند و هنوز خیلی از تیم ها 
وضعیتشان مشخص نیست. در لیگ والیبال هم اگر 
بخواهند برای تیم های شهرداری ارومیه و تبریز بازی 
می کنم و اگر نه که امسال فقط در همان رشته فوتبال 

بازی خواهم کرد.
حضورتان در تیم ملی فوتبال بانوان به چه 

دوره ای برمی گردد؟
من تا چند  ســال قبل در رده های سنی نوجوانان 
و جوانان حضور داشــتم و در مســابقات مختلفی 
با تیم ملی شــرکت کردم. آن موقع که ســن من به 
بزرگســالان نمی خورد، تیم ملــی فعالیت زیادی 
داشــت اما بعد از این که وارد رده سنی بزرگسالان 
شدم، 2 ســال تیم ملی تعطیل شــد. فقط در حد 
لیگ برتر فعالیت داشتم تا این که دوباره فدراسیون 
تیم ملی بزرگسالان را تشــکیل داد و در اواخر  سال 
95 در جام ملت های آســیا هم شــرکت کردیم. با 
2ماه تمرین نتیجه بدی هم نگرفتیم و با 2 برد و یک 

باخت حذف شدیم. 
در آخر اگر صحبت خاصی دارید، بفرمایید؟

خواهش من از مسئولان فدراســیون فوتبال این 
است که به تیم ملی بزرگسالان توجه ویژه ای داشته 
باشند. اســتعدادهای زیادی در ایران هستند که با 
ســرمایه گذاری می توانند بدرخشــند. بار دیگر هم 
می خواهم تأکید کنــم که اگر به جایی رســیدم و 
موفقیتی کسب کردم، مطمئن باشید با توانایی خودم 
بوده و هیچ پارتی بازی یا مسائل پشت پرده ای وجود 

نداشته است. 

شهروند| در فاصله 25 روز تا آغاز رقابت های لیگ برتر بسکتبال 
در فصل 96-97 هنوز تعداد و اسامی تیم های شرکت کننده در این 

مسابقات مشخص نیست. 
کاهش حمایت ها از بسکتبال

در حالی که لیگ برتر بسکتبال در یک دهه اخیر بیشتر با 10 یا 12 
تیم برگزار می شد، برای فصل پیش رو فدراسیون با چالش کاهش 
حمایت باشگاه ها از این رشته مواجه است. اخیرا جلسه ای با حضور 
نمایندگان 8 تیم در فدراسیون بسکتبال برگزار شد اما بعد از جلسه 
مدیران برخی از این 8 تیــم از عدم علاقه خود برای حضور در لیگ 

برتر سخن گفتند. دانشگاه آزاد که یکی از تیم های فعال سال های 
اخیر بود، از ادامه کار در این رشته انصراف داد و حالا مشخص نیست 
چه تیم هایی در لیگ پیش رو حضور خواهند داشت. البته بازگشت 
باشگاه مهرام به لیگ برتر می تواند خبر خوشی برای فدراسیون باشد.

مشحون: حداقل 6، 7 تیم می آیند
قرعه کشی مسابقات لیگ برتر در شرایطی که فدراسیون اعلام 
کــرده 24 مهرماه این رقابت ها اســتارت می خــورد، هنوز برگزار 
نشده و به نظر می رسد فدراسیون در حال مذاکره با باشگاه ها برای 
شرکت کردن در لیگ برتر است. محمدرضا مشحون، رئیس سازمان 

تیم های ملی و عضو سازمان لیگ در این باره به »شهروند« می گوید: 
»ما در حال تلاش هســتیم تا لیگ به بهترین شــکل برگزار شود. 
فکر می کنم حداقل حضور 6، 7 تیم در این مسابقات قطعی است 
و امیدواریم حمایت بیشتری از بسکتبال صورت بگیرد.« درنهایت 
باید دید از میان تیم های پتروشیمی، نفت آبادان، شهرداری گرگان، 
دانشــگاه آزاد، مهرام، یس آل گرگان، نیروی زمینی و رعد پدافند 
دزفول که در جلسه هماهنگی لیگ حضور داشتند، کدام یک حاضر 
به سرمایه گذاری در لیگ برتر بسکتبال می شوند و آیا فدراسیون تیم 

دیگری را به این جمع اضافه خواهد کرد یا خیر. 

حتی 8 تیم هم اعلام آمادگی نکرده اند

لیگ برتر بسکتبال در بلاتکلیفی

گفت وگوی »شهروند« با مریم یکتایی، دختری که همزمان در تیم های ملی فوتبال و والیبال عضو است

فکر می کنند با پارتی بازی به این جا رسیده ام!
  شاید در یک رشته ورزشی دیگر هم فعالیت کنم                            هیچ وقت حضورم را در 2 رشته از مربیان مخفی نکردم

کیوسک

نهمین گل مسی

روزنامــه »موندو دپورتیوو« چاپ اســپانیا به 
درخشــش مجدد لیونل مسی اشــاره کرد. این 
روزنامه تیتر »نهمین گل مسی« نوشت: »ستاره 
آرژانتینی در 5 بازی 9 گل به ثمر رسانده است.« 
درگیری نیمار و کاوانی در رختکن نیز مورد توجه 

اسپورت قرار گرفته است.

اینتر متوقف شد

روزنامــه »گاتزتا دلو اســپورت« به پوشــش 
بازی های این هفته سری آ ایتالیا پرداخته است. 
ایــن روزنامه تیتر اصلــی اش را بــه توقف اینتر 
اختصاص داد و نوشــت: »نراتزوری تنها در صدر 
جدول اما یوونتوس و ناپولی می توانند آنها را پشت 

سر بگذارند.«

شایعه روز
تعویق میزبانی ورزشگاه امام رضا)ع(

با این که علی عباســی، مدیرعامل باشــگاه 
سیاه جامگان چندی پیش اعلام کرد افتتاحیه 
ورزشــگاه امام رضا)ع( روز 4 مهرماه مصادف با 
دیدار دو تیم سیاه جامگان و پیکان خواهد بود، 
اما طبق توصیه پیمانکار ورزشگاه امام رضا)ع( 
هر دوازده روز یک بار امکان برگزاری بازی روی 
چمن وجود دارد و همین موضوع ممکن است، 
دیدار سیاه جامگان برابر پیکان را به تعویق بیندازد 
یا این که افتتاحیه لیگ برتری این ورزشگاه در 
دیدار پدیده انجام شــود. برادران، رئیس هیأت 
فوتبال استان خراسان رضوی در این باره گفت: 
»ما درخصــوص این موضوع با ســازمان لیگ 
مذاکره کرده ایم و قرار است بازی از روز سه شنبه 
به پنجشنبه منتقل شود. چون دو تیم بازیکنان 
ملی پوش ندارند و مشــکلی از این جهت ایجاد 
نمی شود. ضمن این که باشگاه سیاه جامگان قرار 
است در روز افتتاحیه که مصادف با ایام سوگواری 
حسینی است، مراســمی را در ورزشگاه برگزار 
کند. اما اگر به هر دلیلی پیمانکار همکاری نکند، 
افتتاحیه لیگ برتری ورزشگاه امام رضا )ع( دیدار 

پدیده خواهد بود.«

آن سوی مرز

درخشش عابدزاده در لیسبون
از سری رقابت های تاکا دالیگا یا همان لیگ کاپ 
پرتغال سه شنبه شب تیم ماریتیمو که امیرعابدزاده 
دروازه بان ایرانــی را در اختیــار دارد در برابر تیم 
اسپورتینگ لیسبون به تســاوی بدون گل رسید. 
عابدزاده در این مســابقه شب درخشانی را سپری 
کرد و بارها در برابر حملات اســپورتینگ دروازه 
تیمش را نجات داد. او حداقل دو سیو خیلی خوب 
داشت و در چند مورد هم شانس همراهش بود که 
دروازه ماریتیمو توسط مهاجمان اسپورتینگ باز 
نشد. بی شک عملکرد درخشــان دروازه بان جوان 
ایرانــی در دو بازی که برای ماریتیمــو انجام داده 
به خصوص در بازی شب گذشته برابر اسپورتینگ 
می توانــد آرام آرام او را به ترکیب اصلی تیمش در 

رقابت های مهمتر برساند.

 سردار
 گران ترین بازیکن سلتیک نشد

در ماه ژوئن گذشــته میلادی روزنامه انگلیسی 
ســان از تمایل باشگاه سلتیک اســکاتلند برای 
جذب ســردار آزمون خبر داده بود. اگر این باشگاه 
اســکاتلندی معامله با روبین کازان را انجام می داد 
سردار آزمون می توانست به گرانقیمت ترین بازیکن 
تاریخ سلتیک تبدیل شود. روزنامه بیزنس روسیه 
به نقل از ســایت HITC نوشت: »باشگاه سلتیک 
اسکاتلند باید مبلغ 10 میلیون پوند به روبین کازان 
پرداخت می کرد تا انتقال ســردار آزمون، مهاجم 
ایرانی به این تیم عملی شود.« این انتقال با مخالفت 

روبین کازان روسیه منتفی شد.

ورزش
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شــهروند|  بعد از اتفاقاتی که در برنامه نود 
دوشنبه  شب گذشته پیرامون باشگاه استقلال رخ 
داد، خیلی ها منتظر ورود وزیر ورزش به موضوع 
بودند و همین اتفاق هم افتاد. مسعود سلطانی فر 
بعد از بازگشت از ترکمنســتان سریعا سیدرضا 
افتخاری، مدیرعامل اســتقلال را فراخواند و از او 

بابت آبروریزی پیش آمده توضیح خواست.
ورود وزیر ورزش

تعــداد زیادی از طرفــداران اســتقلال بعد از 
بگومگوی پیش آمــده در برنامه نــود در فضای 
مجازی وزیر ورزش را به عنوان فردی که مدیران 
این باشــگاه را منصوب کرده، خطاب قرار دادند 
و از او خواســتند بــه وضع آبی هــای پایتخت 
رســیدگی کند. حتی در اینســتاگرام شخص 

حســن روحانی، رئیس جمهــوری نیز حاضر 
شدند و از او خواســتند به وزیر ورزش تذکر 
جدی در این بــاره بدهــد. در واکنش به این 
درخواســت های مردمی ســلطانی فر که 

برای حضــور در افتتاحیه مســابقات 
داخل سالن آسیا به ترکمنستان 

ســفر کرده بود،  بلافاصله بعد 
از بازگشت به ایران سیدرضا 
افتخاری، مدیرعامل استقلال 
را خواست و به او تذکرهای 
جدی را ارایه کرد. سلطانی فر 
عصــر روز سه شــنبه بــه 
تهــران رســید و بلافاصله 
بعد از بازگشــت جلسه ای با 
مدیرعامل اســتقلال برگزار 

کرد تا گزارشــی از آخرین شــرایط این باشگاه 
دریافت کند.

جلسه فوری با حضور مدیرعامل استقلال
افتخاری جلســه مهــم و طولانی مدتی با وزیر 
ورزش و محمد رضــا داورزنــی معاون او داشــته 
است. مدیرعامل استقلال در این جلسه به صورت 
انفرادی شرکت کرد و پس از پایان جلسه نیز برای 
گفت و گو با بازیکنان و اعضای کادرفنی راهی هتل 
المپیک شد تا شــاید اندکی جو ملتهب این تیم 
پیش از دیدار با ذوب آهن را آرام کند. وزارت ورزش 
و باشگاه استقلال هنوز واکنشی درباره این جلسه 
نداشــتند و توضیحاتی پیرامون جزییات این دو 
جلسه مهم که سرنوشت کادرفنی 
و هیأت مدیره تیم آبی پایتخت 
را مشخص می کند، منتشر 
نکرده اند، اما شنیده می شود 
سلطانی فر از اتفاقات رخ داده 
در برنامه نود ابــراز ناراحتی 
کــرده بــود و از ایــن دو نفر 
خواســته مانع از بروز حواشــی 
جدیدتر برای استقلال شوند. این 
جلســه در حالی برگزار شد که 
اخباری مبنی بــر تغییرات در 
مدیریت باشــگاه استقلال و 
حتی کادرفنی این تیم شنیده 
می شــود و باید دیــد آیا این 
جلسه درنهایت تغییراتی را 
در باشگاه اســتقلال همراه 

خواهد داشت یا نه.

شهروند| مدیران باشگاه پرسپولیس چندی پیش 
اعلام کردند دادگاه بین المللی ورزش رســما آنها را 
در پرونده شکایت مانوئل ژوزه محکوم کرده و آنها با 
نامه فیفا باید حق و حقوق کامل این مربی را پرداخت 
کنند. چند روز بعد از این اتفاق، مدیران باشگاه اعلام 
کردند تمام بدهی خود به مربــی پرتغالی را تأمین 
کرده  اند و به زودی آن را به حساب سرمربی سابق خود 
واریز خواهند کرد. در چنین شرایطی حالا ابهاماتی 
پیرامون این مســأله که هنوز رأی نهایی این پرونده 

صادر نشده در محافل ورزشی مطرح شده است.
همه به دنبال متن رأی

یکــی از دلایلی که باعث قــوت گرفتن چنین 
شایعه ای شــده، نامه های فدراسیون 

فوتبال به باشگاه پرسپولیس است که 
مدیران پرسپولیس آن را بی پاسخ 
گذاشته اند. در این رابطه محمدرضا 
ساکت، دبیرکل فدراسیون دو بار در 

نامه به علی اکبر طاهری رونوشت رأی 
مانوئل ژوزه را خواستار شده که به این 
درخواست هیچ پاســخی داده نشده 
است! البته طبق قوانین هیچ الزامی 

وجود ندارد که باشگاه پرسپولیس 
رونوشــت رأی را در اختیــار 

فدراســیون بگذارد! منتهی 
نکته قابل تامل اینجاست که 

فیفا هر زمانی حکمی در 
محکومیت یک باشگاه 
ایرانی صادر شده، علاوه 
بر ابلاغ حکم به باشگاه 

مذکور یک رونوشت هم برای فدراسیون فوتبال ارسال 
کرده است. این بار اما برای نخستین بار چنین اتفاقی 
رخ نداده است تا شایعه صادر نشدن رأی قوت بگیرد! 
البته فدراسیون فوتبال می تواند با نامه نگاری با فیفا 
رونوشت این حکم را دریافت کند، اما باید دید نتیجه 

مذاکرات آنها با پرسپولیس چه خواهد شد.
رقم دقیق چقدر است؟

جــدا از عــدم پاســخگویی مدیریت باشــگاه 
پرسپولیس به درخواست فدراسیون فوتبال،  عدم 
اعلام مبلغ دقیق بدهی بــه ژوزه و همچنین عدم 
 درج خبر دریافت رأی از فیفا در سایت اطلاع رسانی 
باشگاه به ابهامات درباره این پرونده افزوده است. تمام 
اهالی فوتبال ایران از مدت ها قبل می دانستند 
که پرســپولیس باید پول کامل مانوئل ژوزه 
را بــه این مربی پرداخت کنــد. منتهی در 
شرایط کنونی همه می خواهند با رونمایی 
از متن حکم فیفا هم ابهامات به وجود آمده 
برطرف و هم به صورت شفاف مشخص 
شود پرسپولیس باید چه مبلغی 
را بــه مربــی ســابق خود 
پرداخت کند. به هر صورت 
یکی دیگر از شــایعات 
مربوط به پرونده این 
است که متن رأی 
به گونه ای اســت 
که مدیران باشگاه 
علاقه ای ندارند کسی 
در خــارج از باشــگاه از 

جزییات آن باخبر شود.

سلطانی فر به اتفاقات برنامه نود ورود کرد

تذکر جدی وزیر ورزش به مدیرعامل استقلال
پرسپولیسی به چه کسی پول را پرداخت می کند؟

ابهام های ادامه دار پرونده ژوزه


